
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Piotra Kaletê
na 61. posiedzeniu Senatu
w dniu 5 sierpnia 2010 r.

Oœwiadczenie skierowanie do minister edukacji narodowej Katarzyny Hall

Szanowna Pani Minister!
W zwi¹zku z nap³ywaj¹cymi do mojego biura senatorskiego licznymi uwagami podaj¹cymi w w¹tpli-

woœæ sprawê przygotowania szkó³ na przyjêcie szeœciolatków, sk³adam niniejsze oœwiadczenie.
1 wrzeœnia bie¿¹cego roku rodzice po raz drugi od wprowadzenia przez MEN reformy programowej

obni¿aj¹cej wiek szkolny mog¹ wybraæ, czy poœl¹ szeœciolatki do szko³y, czy te¿ zdecyduj¹ siê na pozo-
stawienie ich w przedszkolach. W minionym roku szkolnym do pierwszych klas szkó³ podstawowych
posz³o w ca³ym kraju zaledwie 4,3% szeœciolatków.

Rodzice maj¹ du¿e w¹tpliwoœci co do przygotowania bazy szkolnej. Brakuje przedszkoli w wiêkszoœci
ma³ych gmin, w których dziecko mog³oby przygotowywaæ siê do podjêcia obowi¹zku szkolnego od trze-
ciego roku ¿ycia. Samorz¹dy powinny wyposa¿yæ szko³y w osobne wejœcia dla szeœciolatków, œwietlice,
sale z miejscem do odpoczynku i do zabaw, stworzyæ dobre warunki dowo¿enia dzieci oraz zapewniæ
ciep³e posi³ki. Modernizacji szkó³ nie dokona siê w ci¹gu kilku miesiêcy, tym bardziej ¿e prace remonto-
we mog¹ byæ wykonywane tylko w okresie wakacji. Proponowane przez resort edukacji 150 milionów z³
na modernizacjê to zdecydowanie za ma³o. Ka¿da szko³a otrzyma³aby na ten cel niespe³na 8 tysiêcy z³.

W zwi¹zku z powy¿szym zwracam siê do Pani Minister z zapytaniem: na jakim etapie przygotowañ na
przyjêcie szeœciolatków znajduj¹ siê szko³y?

Z powa¿aniem
Piotr Kaleta




